

HKIFF46 ONLINE



網上放映節目表 Online Screening Schedule

每個網上節目放映期長達72小時（影片開始播放後，須於24小時內觀看）
Each film will be available for 72 hours (Once the viewing starts, the purchased content can only be accessed within 24 hours)

16/8 二 TUE

- ☾ 夢海深秋
Vera Dreams of the Sea
- ☾ 國際短片競賽節目（一）
Short Film Competition
Programme I

17/8 三 WED

- ☾ 出貓大風暴
The Exam
- ☾ 國際短片競賽節目（二）
Short Film Competition
Programme II

18/8 四 THU

- ☾ 夢斷海邊之城
The Sea Ahead
- ☾ 國際短片競賽節目（三）
Short Film Competition
Programme III

19/8 五 FRI

- ☾ 黑煞星大導
Django & Django
- ☾ 古來詩人皆寂寞
Poet

20/8 六 SAT

- ☾ 春原的牧童笛
Haruhara-san's Recorder
- ☾ 動地驚天革命過
Mr Landsbergis
- ☾ 躁愛
The Restless

21/8 日 SUN

- ☾ 心湖浮影
Afterwater
- ☾ 報告 The Report
- ☾ 阿巴斯陪你睇《報告》
A Conversation on
The Report

22/8 一 MON

- ☾ 布紐爾的超現實魅力
Buñuel: A Surrealist
Filmmaker
- ☾ 一任無知到天明
A Night of Knowing Nothing
- ☾ 無藥可究
The Other Tom

23/8 二 TUE

- ☾ 孤獨熱線
Aloners
- ☾ 火山之戀
Fire of Love
- ☾ 大軟禁
House Arrest

24/8 三 WED

- ☾ 前衛短片專輯
Avant Garde Shorts
Programme
- ☾ 情尋褒曼小島
Bergman Island
- ☾ 似是戲緣人
Come with Me to the
Cinema - The Gregors

25/8 四 THU

- ☾ 迷城煉魂記
The Great Movement
- ☾ 新世紀電影史話
The Story of Film:
A New Generation
- ☾ 無雨問蒼天
Utama

26/8 五 FRI

- ☾ 霧之雛
Children of the Mist
- ☾ 姬絲寶寫珍集
Jane by Charlotte
- ☾ 頓巴斯戰火孕記
Klondike

27/8 六 SAT

- ☾ 迷雲記
The Cloud & the Man
- ☾ 主僕的距離
The Employer and the
Employee
- ☾ 下一站，紅場
Where Are We Headed?

28/8 日 SUN

- ☾ 撕裂巴黎
The Divide
- ☾ 魔法·老公·雞
Feathers
- ☾ 坦圖拉屠殺謊言
Tantura

29/8 一 MON

- ☾ 兩個告別皮蘭德婁的角色
Leonora Addio
- ☾ 世界動畫精選
World Animation

30/8 二 TUE

- ☾ 體操少女的落地瞬間
Olga
- ☾ 亞馬遜雨林保衛戰
The Territory

31/8 三 WED

- ☾ 恬靜之夏
The Quiet Girl
- ☾ 紫色女孩的婚事
Yuni



網上平台指南
Online Platform Booking Guide



HKIFF46 ONLINE 內容僅限香港地區於第46屆香港國際電影節期間觀看。
All HKIFF46 ONLINE content is available for viewing only in Hong Kong during the HKIFF46 period.



HKIFF46 ONLINE

網上平台訂票指南

ONLINE PLATFORM BOOKING GUIDE

票價 Prices

港幣
HKD

《似是戲緣人》、《阿巴斯陪你睇〈報告〉》、《動地驚天革命過》、《新世紀電影史話》

Come with Me to the Cinema - The Gregors, A Conversation on The Report, Mr Landsbergis, The Story of Film: A New Generation

\$65

每張網上門票

Single Ticket

\$50

Online Pass

網上觀影證

- 本證僅適用於第46屆香港國際電影節期間HKIFF46 ONLINE (2022年8月16日至9月2日)的所有放映(請留意有關使用條款,第127頁)。
- 獲贈《焦點影人 吳君如》一本。
- Access to all HKIFF46 ONLINE Content of The 46th Hong Kong International Film Festival (16 August – 2 September 2022) (Please read the relevant terms of use on p.127).
- Get one copy of "Sandra Ng, Filmmaker in Focus".



HK\$1,800

限量發售
Limited Availability

購買及付款方式

How to order & pay

- 網上門票及觀影證由8月1日早上10時起於第46屆香港國際電影節網上放映平台HKIFF46 ONLINE發售。每次交易限買觀影證一張,門票數量則不設限。
For HKIFF46 ONLINE, single tickets and passes are available for purchase from 10 am on 1 August 2022. Patrons may not purchase more than one Online Pass per transaction. There is no limit for single ticket purchases.
- 購買電影門票或觀影證前,必先進入HKIFF46 ONLINE建立帳戶。已擁有帳戶人士可使用舊有帳戶,無須重新申請。
Patrons must create an account at HKIFF46 ONLINE before purchasing tickets or passes, or use your existing account.
- 網上購買電影門票或觀影證只接受信用卡(萬事達、美國運通、VISA)付款。
We only accept payments by credit card (Mastercard, American Express or VISA) for any HKIFF46 ONLINE ticket or pass purchases.
- 你的信用卡發行商可能會對交易收取手續費。請聯絡你的信用卡發行商,以了解可能會收取哪些費用。本會並不負責這些費用,亦不設退款。
Your credit card issuer may charge a transaction fee on top of your purchases. Please contact your credit card issuer to learn more about what fees may apply, if any. We are not responsible for these non-refundable fees.
- 網上觀影證售出後,任何情況下不論全部或部分概不退换、兌換和退款。
Online Passes are non-returnable, non-exchangeable, and non-refundable, whether in full or in pro-rata, under any circumstances.
- HKIFF46 ONLINE的電影門票只會我們在我們控制範圍以外的情況下取消放映時方可退款。我們將直接把票價在扣減信用卡發行商的手續費後退還到你的信用卡帳戶中。除此情況外, HKIFF46 ONLINE的門票不可退款且不可兌換。
HKIFF46 ONLINE single tickets are refundable ONLY if we cancel a screening due to circumstances beyond our reasonable control. In such event, we will refund payment directly through the credit card account used to purchase the ticket, less any transaction fee charged by the credit card issuer. Except as stated herein, HKIFF46 ONLINE single tickets are non-refundable and non-exchangeable.
- 完成付款後,可於放映期內觀賞HKIFF46 ONLINE已購票的影片。電影或節目放映期最多為**72小時**(首天的00:00至第三天的23:59),可於期間隨時觀看已購票的影片,唯開始播放後,須於**24小時內完成**。
Patrons can access their purchased or reserved HKIFF46 ONLINE Content according to our published screening schedule. Each film or programme is available for viewing for **72 hours only** – from 00:00 on Day One to 23:59 on Day Three. Once started, patrons will have **no more than 24 hours** within this period to finish viewing the reserved or purchased content.
- HKIFF46 ONLINE內容僅限香港地區於電影節期間觀看。
All HKIFF46 ONLINE Content is available for viewing **ONLY in Hong Kong** during the Festival Period.